

2 December 2025

Dear Members,

Postponement of the CIHAPB Annual Conference 2025

We were deeply saddened to learn of the No. 5 alarm fire at Wang Fuk Court in Tai Po, which has caused tragic loss of life and significant property damage. To express our support for those affected and allow the sector to concentrate on community relief efforts, the Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch has decided to postpone the CIHAPB Annual Conference 2025, originally scheduled for Saturday, 13 December 2025. The conference is now tentatively moved to January 2026. We will notify you of the exact date and any revised arrangements as soon as they are confirmed.

We apologize for any inconvenience this may cause and sincerely appreciate your understanding and patience.

If you have any questions, please feel free to contact:

Event Secretariat:

- Ms. Alvina Chan (Mobile: 9689 6628 / Email: alvina@1mkg.co)
- Ms. Cecile Ho (Tel: (852) 2386 2238 / Email: event@1mkg.co)

CIHAPB Secretariat:

Ms. Anna Cheng (Tel: (852) 2356 8680 / Email: apb@cih.org.hk)

各位會員:

關於延期舉辦 CIHAPB 2025 年度會議的通知

大埔宏福苑發生五級火警事故,造成人命傷亡及財產損失,慘況令人痛心。特

許房屋經理學會亞太分會為表達對事故受影響者的關懷,讓業界能更專注於社

區支援工作,原定於 2025 年 12 月 13 日(星期六)舉行的「特許房屋經理

學會亞太分會 2025 年度會議」,決定延期舉行。暫定延期至 2026 年 1 月,

具體日期及相關安排將於稍後另行通知,敬請留意後續資訊。

我們對會議延期可能為閣下帶來不便,對此深表歉意,並衷心感謝您的諒解與

包容。

如您有任何查詢,敬請隨時聯絡以下單位:

活動秘書處:

陳小姐(手機:9689 6628/電郵:alvina@1mkg.co)或 何小姐(電話:

(852) 2386 2238 / 電郵: <u>event@1mkg.co</u>);

CIHAPB 秘書處:

鄭小姐(電話:(852)23568680/電郵:apb@cih.org.hk)。